

到校免費季節性流感疫苗接種事宜

敬啟者：

為鼓勵學童在校內接種季節性流感疫苗以保障健康，並提高學童的接種率，衛生署於 2021/22 學年推行「疫苗資助計劃」下的「優化外展接種計劃」。本校會於本學年參加此計劃。家庭醫務中心將於 2021 年 11 月 15 日(星期一)及 2022 年 1 月 10 日(星期一)安排醫務人員到校免費為學生注射流感疫苗(第一劑及第二劑)。如有需要注射第二劑疫苗的學生，本校將於本年 12 月作個別通知。請家長填妥同意書，並於 9 月 24 日(星期五)或之前交回班主任。如有查詢，可致電 2476 2414 與班主任或黃霏嵐老師聯絡。

此致
貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年九月二十日



----- ✂ ----- 回 條 ----- ✂ -----

(通函 No : 012/2021)

敬覆者：

本人已知悉「到校免費季節性流感疫苗接種事宜」。

本人 擬為小兒/小女注射疫苗。

暫不擬為小兒/小女注射疫苗。

此覆
錦田公立蒙養學校校長

學生姓名： _____ () 班級： _____

家長/監護人姓名： _____

家長/監護人簽署： _____

日 期： 2021 年 9 月 _____ 日

註：請於 9 月 24 日(星期五)或之前將同意書及回條交予班主任。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice No : 012/2021

Seasonal Influenza Vaccination School Outreach (Free of Charge)

20.9.2021

Dear Parents/Guardians,

To increase seasonal influenza vaccination (SIV) uptake amongst school students and to facilitate schools in arranging outreach vaccination, the Government will regularise the SIV school outreach (Free of Charge) by launching the Seasonal Influenza Vaccination School Outreach to cover more primary schools in 2021/22 school year. Our school will participate in this program this year.

Family Medical Centre will arrange vaccination team to give free seasonal influenza vaccine (1st AND 2nd doses) to our students on 15th November, 2021 (Monday) and 10th January, 2022 (Monday). If there are students who need a second dose of vaccine, our school will notify them in December this year. Please feel free to contact the class teachers or Ms Wong Fei Lam at 2476 2414 if you have any enquiries.

Yours sincerely,



Mr Tsang Cheuk Lung
Principal

Please return the reply slip and the Consent Form to the class teacher on or before 24th September, 2021 (Friday).

----- ✂ ----- **Reply Slip** ----- ✂ -----



Notice No : 012/2021

Dear Principal,

I have read the notice and understood the details of “Seasonal Influenza Vaccination School Outreach (Free of Charge)”.

I agree my child to receive the Seasonal Influenza Vaccination.

I disagree my child to receive the Seasonal Influenza Vaccination.

Student's name : _____ () Class : _____

Parent's / Guardian's name : _____

Parent's / Guardian's signature : _____

Date : 2021 (Y) 9 (M) _____ (D)

Please return the reply slip and the Consent Form to the class teacher on or before 24th September, 2021 (Friday).